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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 15. juni 2023 kl.18.00 – 20.30 afholdes 
på skolelederkontoret 

 
 

Referent: Flemming Michaelsen 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 
Vi taler om punkt 10 fra sidste møde under punkt 4 på dagens dagsorden 

 
3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Vi mangler pt en kristendomseksamen og en madkundskab. Madkundskab er 

en voldsomt stor eksamen, og den kræver meget energi og planlægning. Der 
var en tilbagemelding fra elever om, at eksamen havde været en god oplevelse. 

I 9. klasserne er det gået godt. Flere ansatte har været ude som censorer, og 

kommer tilbage med gode oplevelser og glæde for at være her på STH. Det er 
vigtigt, at anerkendelsen kommer ud til elever og lærere 

Der er ansat 2 lærere og en pædagog - Susanne (pædagog), Mikkel (lærer), 

Christina Sværke (lærer). Vi skal ansætte en lærer mere grundet et større antal 
støttetimer end det forgangne år. 

Der er indskrevet elev nummer 29 på nuværende 0.klasse. Det betyder, at kom-

mende 1. klasser pt. er på 28 og 29. Der er en elev, der er visiteret til andet til-
bud, så vi vil meget gerne have en elev mere inden 1. august. 
Ledelsen har spurgt på de to andre skoler vedr. en medarbejderrepræsentant 

mere i SB. Det er ikke et ønske på de to andre skoler. Vi har diskuteret det i 
MED og besluttet, at den er sendt til skolekonsulenten Mandi. Det kan jo tæn-
kes, at de to andre skolers ledelse måske vil ændre holdning, hvis det også bli-

ver vendt med de to andre skolers bestyrelser og medarbejderrepræsentanter. 
Hvis det ikke lykkes, så skal vi se på det internt, så vi bedst muligt repræsente-
rer bredt. 

• Skolebestyrelsen 
Intet 

• Medarbejderne 

I SFO´en er der lavet et spørgeskema til forældrene vedr. hvordan førskolen 
fungerer. Kommende 0. klasser har 19 og 20 elever.  
Der er en medarbejder, der går på barsel efter sommerferien. 
Fagfordeling og skemaer er ved at ligge fast. Der er glæde over, at de forskel-
lige eksamener er gået godt. Vi kan godt se, at lærerne i madkundskab og 
håndværk/design er pressede, og deres klasser er ramt af mange vikartimer. 
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• Elevrådet 
De er gået på læseferie. 

 
5. Beslutning om eventuel fortsættelse af fotografering med Odense Skolefoto. Bilags-

mappe omdeles på mødet. 
Der er ikke den store tilfredshed med portrætbillederne. Klassebillederne er en rigtig 
god ting. Prisen for portrætbillederne er høj i forhold til kvaliteten. 
Vi fortsætter med Odense Skolefoto. 
 

6. Forslag til møderække for skoleåret 2023/2024 til beslutning. 1 bilag. 
Der er et ønske fra ledelsen om, at mødet torsdag den 6. juni flyttes til 20. juni, så vi 
når at få materialet vedr. budget behandlet. 
 

7. Orientering om skoleudviklingssamtaler. 
Der skal afholdes skoleudviklingssamtale i hvert skoleår. Den er ikke afholdt i år grun-

det travlhed. Den afholdes 22. juni 2023. Næste skoleår skal den holdes i oktober/no-
vember. Der skal tales om Nationaltest, og ellers ønsker vi at berøre eksamensresulta-

terne. Derudover vil vi tale om trivsel mhp. at bedre trivslen på STH. Vi skal også tale 

nøgletal. Budget 2024 vil også blive berørt.   
Der var et forslag om, at SB repræsenteres til efteråret. Det giver mulighed for at 

komme mere til orde end ved dialogmøderne, hvor indholdet bestemmes af BUL. Her 

kan SB forberede på forhånd, hvad der ønskes dialog om.  
 

8. Orientering om skemaer til kommende skoleår. 
Skemaerne er godkendt. 
 

9. Høring om budget 2024.Bilag eftersendes. 
Ledelsen skriver noget ind om projekt ”Sammen om børnene” i forbindelse med bud-
getforslagene. 

Forældrene gav udtryk for et ønske om at bibeholde lejrskolen, bl.a. på baggrund af 
det dannelsesmæssige aspekt.  
MED skal kigge forslaget til høringssvar igennem på mandag. Når MED har drøftet det, 
sendes der en ny version ud til godkendelse hos SB. Høringssvaret skal afleveres 4. 
august 2023. 
 

10. Eventuelt  
Deltagere til årsmødet tages op på mødet den 15. august. Der er deadline i slutningen 
af august. 
Der var et spørgsmål og kommentar til fraværssystemet. Fx ulovligt fravær ved læge-
besøg, som ikke tager en hel dag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

S. 3/3 

Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 9. maj 2023 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Carl Hjortkjær 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Carina B. Andersen   Helle Kühl 

   

 
 

 

 
 
 


